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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:3267 Reseavdraget för bil

Sverige är ett stort och glesbefolkat land som behöver både bilen och 
fungerande vägar för att fungera. 

Att bygga ut kollektivtrafik för att alla ska kunna åka kollektivt är både helt 
orimligt och mycket dyrt. Bilen behövs i Sverige, och alternativen finns inte i 
stora delar av vårt land. 

Det är viktigt att hela landet kan leva och att människor kan bo och leva i hela 
Sverige. 

Ett reseavdrag på 18,50 kronor för bil har gällt under många år och har 
urholkats av både dyrare bränsle, högre skatter och ökade bilkostnader. 

Kostnaderna för en bil är inte bara bränslet, utan det är försäkringar, skatt, 
repara-tioner, service, värdeminskning, underhåll och skötsel. Det innebär att 
reseavdraget i dag långt ifrån täcker kostnaderna för bilen under tjänsteresorna. 
Därför behöver det göras en ordentlig översyn av reseavdraget i syfte att höja 
det. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Avser ministern att se över reseavdraget och höja det så att människor som 
saknar alternativ till bilen även i framtiden kan bo kvar på landsbygden? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-17
Besvaras senast
2021-07-01
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


